
Spolek SRPDŠ Klášterec nad Orlicí z.s.,  
se sídlem Masarykova základní škola Klášterec nad Orlicí 176, 561 82 Klášterec nad Orlicí 

 
Zápis z členské schůze Spolku 

 
Datum a místo konání ustavující schůze:  22.11.2016, 19 hod, 

Restaurace „Kovárna U Pinkasky“, Klášterec  n. Orl. 
 
Svolavatel: Lucie Pleváková 
Řídící schůze: Lucie Pleváková 
Přítomni: viz listina přítomných  
 
Program: 
1. Přivítání, vyplnění prezentační listiny 
2. Seznámení s dosavadní činností 
3. Organizace plesu spolku 
4. Pořádání dětského karnevalu 
5. Příspěvky členů, diskuse 
 

Průběh jednání: 

1. Přivítání 
Svolavatelka přivítala všechny přítomné a seznámila je s programem schůze. Mezitím se přítomní zapsali do 
prezentační listiny. 
 
2. Dosavadní činnost  
Svolavatelka informovala o konání Podzimní dětské burzy, která se konala v říjnu. Akce se vydařila. Pořadatelé 
burzy – L. Pleváková, I. Kristejnová navrhly výboru spolku opakování akce v jarních měsících. Termín konání 
bude projednán na některé z dalších schůzích. Pořadatelé připomněli, že by akce měla být ohlášená 
s dostatečným předstihem a bylo by dobré uveřejnit informaci o konání v Sousedských listech. 

Usnesení 1: Přítomní schválili opakování burzy. 
PRO: 12  PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0  
 
3. Ples SRPDŠ  
Svolavatelka seznámila přítomné s probíhajícími přípravami na ples SRPDŠ, který se bude konat dne 28. ledna 
2017. 
Členové schůze navrhli hlavním organizátorem plesu Lucii Plevákovou a pomocným organizátorem Jaroslava 
Brůnu. Dále proběhlo rozdělení oslovení pomocníků při konání plesu na určitých stanovištích. Proběhla diskuze 
o programu plesu. Kapela je zajištěná – Chitaband, Lenka Hubálková, Letohrad. Podrobnosti s kapelou 
dohodne Ivana Kristejnová. 
Přítomným byly rozděleny funkce a úkoly, které je potřeba zajistit s organizací plesu – obsazení lidí na 
stanovištích, oslovení případných vystoupení. 

Usnesení 2: Hlavním pořadatelem plesu je Lucie Pleváková, pomocným Jaroslav Brůna.  
PRO: 12  PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0  
 
 
4. Pořádání dětského karnevalu 
Svolavatel řeší otázku pořádání Dětského karnevalu. Přítomní byli seznámeni s dosavadním organizováním této 
akce. Vyplynula otázka, zda bude spolek dále pořádat akci sám. Byl pověřen Radim Horňák, který navrhne 
Zastupitelstvu obce, aby se pořádání karnevalu rozdělilo do dalších místních spolků (Sokol, hasiči, myslivci, 
motorkáři, rybáři, …). 

Usnesení 3: Pořádat dětský karneval se bude jen v případě střídání pořadatelských spolků.      
PRO: 6  PROTI: 5 ZDRŽELI SE: 1 
 



5. Příspěvky členů, diskuze 
L. Pleváková přednesla výboru spolku námitku jednoho z rodičů ohledně dopravy na lyžařský výcvik. Stávající 
situace je následující: lyžařský výcvik je povinný – v rámci tělesné výchovy, lyžařský výcvik probíhá 4 dny, 
doprava do lyžařského střediska je zajišťována svépomocí rodičů. Vznesen návrh zajistit lyžařský výcvik 
s ubytováním. Členská schůze v tomto případě navrhla udělit příspěvek z fondu SRPDŠ 300,- Kč na žáka. 

Usnesení 4: Členská schůze se usnesla na přidělení příspěvku na lyžařský výcvik s ubytováním 300,- Kč na žáka. 
PRO: 8  PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 4 
 
Zapsal: Ivana Kristejnová 
Datum a podpis:  
 
Zkontroloval: Lucie Pleváková 
Datum a podpis:  
 
Zápis ověřili: Lenka Rollerová, Tomáš Honzák 
Datum a podpis: 
 


